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Zápis z 27. zasedání Akademického senátu 

konaného 23. 9. 2020 od 14.00 hodin v posluchárně B 

Přítomni: doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Mgr. Jakubec Pavel, Jan Tomáš,  
Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka,  
dr. Macháček Miloslav, Mišík Jakub, Reguli Adam, doc. Šatínský Dalibor, dr. Šnejdrová Eva, 
Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, prof. Nachtigal Petr,  
doc. Roh Jaroslav, prof. Štaud František 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, dr. Matouš Petr 
 
Omluveni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Malý Josef, doc. Siatka Tomáš, prof. Solich Petr, 
Mgr. Szakošová Iveta, Ing. Vlčková Lenka 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení zápisu per rollam hlasování 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 
6. Dílčí změna Statutu UK (č. j. 181/a/2020, UKRUK/346407/2020-1) 
7. Dílčí změna Stipendijního řádu UK (č. j. 181/b/2020, UKRUK/346407/2020-1) 
8. Návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  

do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia,  
do bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 
v prezenční a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního 
programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě 
studia 



 

 

9. Návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  
do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia v anglickém 
jazyce, navazujícího magisterského studijního programu Farmaceutické vědy  
v prezenční formě studia v anglickém jazyce 

10. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS FaF pro skupinu tvořenou studenty bakalářského  
a magisterského studia – 2 mandáty, na volební období 1. 2. 2018 – 31. 1. 2021 

11. Vyhlášení voleb do AS FaF v Hradci Králové na volební období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 
12. Různé 

 
 
 
1. Zahájení 

 
27. zasedání AS FaF UK, které se konalo za striktně dodržených hygienických podmínek opět 
v prostorách posluchárny B na Farmaceutické fakultě, zahájila předsedkyně AS FaF UK  
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. ve 14.05 hodin. V úvodu přivítala zástupce vedení fakulty, 
senátory a hosty Ing. Stanislava Klika, Ph.D. ze Správního oddělení  
a Mgr. Petra Matouše, Ph.D. Senátoři se sešli v dostatečném počtu, senát tak byl 
usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech. Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem 
schváleni Tomáš Jan a Adam Reguli. Průběh zasedání senátu zapsala sekretářka AS FaF UK 
Renáta Zdanovcová. 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková předala osvědčení senátoru Mgr. Pavlu Jakubcovi, který 
se v souladu s Volebním řádem AS FaF v Hradci Králové z pozice náhradníka stal členem  
AS FaF UK. Nahradil tak Mgr. Petra Matouše, Ph.D., který pozbyl mandátu z důvodu 
úspěšného ukončení doktorského studia. Mgr. Matouš předal písemné prohlášení 
předsedkyni senátu, v kterém se dle čl. 5 Volebního řádu AS FaF k 22. září 2020 vzdává členství 
v senátu. Předsednictvo AS FaF UK a členové Legislativní komise AS FaF UK vyjádřili  
dr. Matoušovi podporu v setrvání ve funkci předsedy LK AS FaF, což je v souladu s Jednacím 
řádem AS FaF UK. 
 
 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s dostatečným předstihem obdrželi program 27. zasedání AS FaF UK spolu  
s podkladovými materiály. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo  
ze senátorů nepožádal o doplnění programu, proto předsedkyně senátu dr. Kudláčková 
vyzvala senátory k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 14-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 27. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Schválení zápisu per rollam hlasování 
 
Ve dnech 8. až 14. 10. 2020 proběhlo hlasování per rollam ve věci usnesení AS FaF UK k níže 
uvedeným dokumentům. 
 
Dokument 1: 
Návrh Smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických komunikací mezi společností CETIN 
a.s. a Univerzitou Karlovou. 



 

 

Usnesení: Akademický senát Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity Karlovy 
projednal per rollam návrh předložené Smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických 
komunikací mezi společností CETIN a.s. a Univerzitou Karlovou a souhlasí s jejím uzavřením. 
Hlasování: 20-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Hlasování per rollam proběhlo v souladu s Jednacím řádem AS FaF UK a usnesení bylo 
přijato. 
 
Dokument 2: 
Návrh Smlouvy o podmínkách napojení, o spolupráci a součinnosti při realizaci 
plynárenského zařízení a o budoucí smlouvě kupní a Smlouvy o budoucí smlouvě  
o zřízení věcného břemene mezi společností GasNet, s.r.o. a Univerzitou Karlovou. 
 
Usnesení: Akademický senát Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity Karlovy 
projednal per rollam návrhy předložené Smlouvy o podmínkách napojení, o spolupráci  
a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o budoucí smlouvě kupní a Smlouvy  
o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene mezi společností GasNet, s.r.o. a Univerzitou 
Karlovou a souhlasí s jejím uzavřením. 
Hlasování: 20-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Hlasování per rollam proběhlo v souladu s Jednacím řádem AS FaF UK a usnesení bylo 
přijato. 
 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o Zápisu z hlasování per rollam ze dne  
8. 9. 2020. 
Hlasování: 13-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil Zápis z hlasování per rollam ze dne 8. 9. 2020. 
 
Jmenný seznam hlasujících senátorů a Zápis z hlasování per rollam bude uložen ve složce 
v archivu AS FaF UK. 
 
 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Předání Pamětní medaile FaF UK – prof. Šimůnek předal Pamětní medaili 
Farmaceutické fakulty UK místopředsedkyni AS FaF UK Elišce Voříškové, a to 
za mimořádnou iniciativu a pomoc při zvládnutí náročné situace během nouzového 
stavu na jaře 2020. Eliška Voříšková poděkovala za podporu děkanu fakulty profesoru 
Šimůnkovi a vedení fakulty. Zároveň zmínila, že tento projekt by nebylo možné 
uskutečnit bez aktivní pomoci senátorů Kristýny Vlachové a Tomáše Jana  
a pracovníků z Katedry sociální a klinické farmacie doc. PharmDr. J. Malého, Ph.D., 
PharmDr. M. Doseděla, Ph.D., RNDr. J. Kotlářové, Ph.D., K. Melšové a A. Pezzillo. 

 
Děkan fakulty prof. Šimůnek předal senátorům nejdůležitější informace i z gesce prof. Solicha 
/proděkana pro vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty/. 

• Děkan prof. Šimůnek poděkoval senátorům za projednání a schválení předložených 
návrhů smluv Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací mezi 
společností CETIN a.s. a Univerzitou Karlovou a Smlouva o podmínkách napojení,  
o spolupráci a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o budoucí smlouvě 



 

 

kupní a Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene mezi společností 
GasNet, s.r.o. a Univerzitou Karlovou. 

• MEPHARED 2 – stále probíhají intenzivní jednání, rektorovi UK prof. Zimovi byl na jaře 
2020 zaslán děkany FaF UK a Lékařské fakulty v HK oficiální dopis ohledně financování 
projektu M2, čeká se na jeho vyjádření. 

• Pajkrova flošna v Hradci Králové – v otázce rekonstrukce objektu, která přijde  
na cca 71 mil. Kč bez DPH, došlo k významnému posunu, město získalo 3 mil. dotaci  
na projektovou dokumentaci; zrekonstruovaný objekt zůstane v majetku města, 
provozovatelem v budoucnu by mohla být FaF UK v Hradci Králové. Zrekonstruované 
studentské centrum by mělo mít široké využití (vzdělávací, společenské, kulturní). 
Další jednání, týkající se správy objektu a jeho provozu, se zástupci města Hradce 
Králové probíhají. 

• Dlouhodobý strategický záměr UK je dokončován, v následujícím roce 2021 bude 
nutné vytvořit strategický záměr fakulty. Děkan prof. Šimůnek požádal senátory, 
pokud má někdo ze senátorů jakýkoliv věcný podnět, který by měl být v dlouhodobém 
strategickém plánu zohledněn, aby ho a také proděkana prof. Solicha kontaktoval. 
 

Dotazy a odpovědi: 
Doc. Červený: Do rekonstrukce objektu flošny se bude investovat nemalá finanční částka, mají 
vůbec studenti zájem, jaká je poptávka? 
Prof. Šimůnek: Zřízení studentských center je v jiných městech ČR zcela běžné, nám zřízení 
studentského centra chybí. 
Senátor Mišík se zeptal, zda se komunikuje i s Fakultou vojenského zdravotnictví. 
Prof. Šimůnek sdělil, že děkan FVZ prof. Pavel Boštík byl na setkání, které se bude konat  
2. 10. 2020, také pozván.  
Dr. Kudláčková se dotázala, jakým způsobem se budou hradit náklady provozu tohoto centra. 
Prof. Šimůnek sdělil, že bude třeba udělat jakýsi konsensus mezi hradeckými fakultami,  
které se budou na financování provozu objektu podílet. 
 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Úvod do studia prezenční formou: 

– Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (prezenční a kombinovaná forma studia) 

– 30. 9. 2020. 

– Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (navazující magisterské 
studium) – 1. 10. 2020. 

(Místo konání Kampus, Aula A101, od 9.00 hodin, zahájení a organizační pokyny 
uchazečům předá dr. Kudláčková). 

• Úvod do studia pouze online formou: 

– Studijní program Farmacie – 5. 10. 2020. 

• Státní závěrečné zkoušky (SZZ) – probíhá příprava distanční formy SZZ. 

• Imatrikulace studentů 1. ročníků – imatrikulace, které se měly konat 9. 10. 2020, jsou 
z důvodu aktuální epidemiologické situace zrušeny. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Senátor Tomáš Jan položil dotaz, zda je nutné, aby budoucí studenti 1. ročníků museli 
vypisovat svůj rozvrhový lístek ručně. 
Prof. Štaud odpověděl, že se snaží dělat vše pro to, aby byl možný zápis distanční. Následně 



 

 

požádal senátora Tomáše Jana o zaslání podnětu na Studijní oddělení, kde toto bude 
podstoupeno dalšímu řešení. 
Doc. Kučera se zeptal, které přednášky budou distančně a jakou formou budou probíhat 
praktická cvičení a semináře. 
Proděkan prof. Štaud sdělil, že v programu Farmacie budou veškeré přednášky probíhat 
distanční formou, ale pro menší skupiny studentů mohou probíhat prezenčně. Praktická 
cvičení i semináře do 30 osob se budou vyučovat prezenční formou. Nelze predikovat, jak se 
situace ohledně COVIDU-19 bude nadále vyvíjet. 
Doc. Šatínský se zeptal, jak bude řešen případ, kdy si student u státních závěrečných zkoušek 
(SZZ) vytáhl otázku, která byla ten den už vytažena, ale po určité době na přípravě byla 
studentovi z tohoto důvodu odebrána? Student byl tak nucen vytáhnout si otázku novou, 
kterou ale bohužel nezvládl. 
Prof. Doležal jako předseda příslušné komise pro SZZ v daný termín sdělil, že student přišel  
ke SZZ se zpožděním. Vytáhl si otázku u paní sekretářky, která nevěděla, které otázky již byly 
vytaženy u komise. Při zadávání do SISu paní sekretářka zjistila, že daná otázka už byla ten den 
jednou vytažena, a tak ji studentovi odebrala. Nově vytaženou otázku student neuměl  
a o přípravu a následné obhájení otázky se ani nepokusil. Prof. Doležal označil vzniklou situaci 
za nepříjemnou. 
Dr. Hošťálková požádala vedení fakulty, aby v pozvánce ke SZZ bylo výslovně napsáno,  
že student musí být přítomen na fakultě již na zahájení SZZ. 
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /LDZ, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 

• Anglická výuka Farmacie (samoplátci) ak. rok 2020/2021 – úvod do studia proběhne 

hybridně, pro 1. a 4. ročník výuka (semináře, praktická cvičení, přednášky) proběhne 

hybridní formou, výuka pro 2., 3. a 5. úsek studia (semináře, praktická cvičení, 

přednášky) bude prezenční. Do 1. úseku studia by mělo nastoupit 40 studentů z Íránu, 

dále větší počet studentů z Jižní Koreje a 4 studenti z jiných zemí. 

• Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, prezenční forma studia – přednášky, které 
budou probíhat společně se studijním programem Farmacie, budou probíhat online, 
samostatné přednášky, semináře a praktická cvičení budou probíhat prezenčně. 

• Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, kombinovaná forma studia – přednášky, 
semináře a praktická cvičení budou probíhat prezenční formou. 

• Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví – přednášky, semináře  
a praktická cvičení budou probíhat prezenční formou. 

 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 
Oblast vnějších vztahů: 

• Den otevřených dveří (DOD) – původně naplánován na 25. 11. 2020, z důvodu výskytu 
COVID-19 letos proběhne s největší pravděpodobností online, ve fázi příprav jsou 
návštěvy a uzavření spolupráce s řediteli fakultních škol (doc. M. Hronek). 

• Propagační video – nové propagační video o naší fakultě se začalo natáčet 10. 9. 2020 
(doc. Hronek). 

• Galerie Na Mostě – od 7. 9. do 20. 10. 2020 v prostorách Farmaceutické fakulty 
probíhá výstava olejomaleb PhDr. Michala Havlíčka pod názvem „Svět podle mě“. 

• Na Karlovku Tour – propagační akce univerzity bude probíhat online formou. 



 

 

• Vánoční koncert 2020 – pokud se situace s výskytem COVIDU-19 zklidní, bude  
se vánoční koncert FaF konat 11. 12. 2020 v Adalbertinu. 

• Fond mobility 2020-2 – příjem žádostí o příspěvek do „zrychleného kola“ Fondu 
mobility byl ukončen 8. 9. 2020, spuštění „standardního“ podzimního kola 21. září 
2020, kdy bude pro podávání žádostí otevřena aplikace v systému IS Věda. 

• Fakulta nominovala do soutěže o Cenu STUDY IN v kategorii počin v oblasti 
internacionalizace prof. PharmDr. Přemysla Mladěnku, Ph.D. 

• Magazín UK iForum – zveřejněn rozhovor s Mgr. Janou Bezouškovou Paulů z Katedry 
tělesné výchovy pod názvem „Táhneme za jeden provaz“. 
 

Dotazy a odpovědi: 
Dr. Hošťálková položila dotaz, zda by fakulta nepřemýšlela nad výrobou ochranné roušky 
s vlastním logem. 
Prof. Doležal odpověděl, že je to podnět k dalšímu projednání. Na druhé straně negativní 
názor a nesouhlas vyjádřil děkan fakulty prof. Šimůnek. 
Senátor Mgr. Jakubec se zeptal prof. Šimůnka, zda se fakulta zaobírá smlouvami dle K-indexu, 
které jsou dle tam uvedených důvodů neplatné a jsou veřejně dostupné. 
Dotaz byl přesměrován na Ing. Klika ze Správního oddělení. Ing. Klik sdělil, že se na tyto 
smlouvy podívá a bude se tímto zaobírat. Zároveň Mgr. Jakubcovi poděkoval za upozornění. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Přihlášek do doktorského studia podaných ke konci srpna 2020 bylo celkem 39,  
v součtu s přihláškami z března 2020 je to standartní počet nově přijatých studentů.  

• Z důvodu koronavirového období byla standardní a maximální doba studia 
prodloužena o 6 měsíců, stejně tak jako vyplácení stipendií studentům, kterých se to 
týká. 

• Novela Stipendijního řádu univerzity pojednává o změně vyplácení doktorandského 
stipendia. Nově bude nárok na stipendium omezen na standardní dobu studia, tedy na 
4 roky, bez ohledu na to, zda v těchto 4 letech student studoval část či celou dobu 
v kombinované formě, během které nárok na toto stipendium nemá. 

• Postgraduální a postdoktorandská vědecká konference FaF UK by se měla konat  
27. – 28. 1. 2021. 

• Vnitřní hodnocení vědy na UK – mělo by být ukončeno do konce roku 2020, proběhne 
setkání hodnotitelů se zástupci AP (prof. Švec, doc. Roh, prof. Štaud, prof. Pávek,  
doc. Nováková, doc. Fialová) a se zástupci studentů a postdoktorandů  
(Maria Khalikova, Rona Karahoda, Ghada Bouz), kteří budou odpovídat na dotazy dané 
rady. 

• Cena rektora UK 2020 – nominace studenta Mgr. Jakuba Radka Štočka a studentky 
Mgr. Pavly Jančálkové, rozené Audrlické, oba byli nominováni z důvodu vynikajících 
studijních výsledků a prvoautorských publikací s vysokým IF. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Dr. Hošťálková se zeptala děkana fakulty, zda by nešlo zrevidovat, že zaměstnankyně fakulty, 
pokud nemají celý úvazek, nemají nárok na penzijní pojištění. Po příchodu z mateřské 
dovolené musí mít 3 až 5 let celý úvazek, aby na toto dosáhly. 
Prof. Šimůnek odpověděl, že toto bude projednáno s tajemnicí fakulty Ing. Vlčkovou, která 
nebyla na zasedání přítomna. Nicméně sdělil, že příspěvky na penzijní a životní pojištění jsou 
věcí kolektivní univerzitní smlouvy a je možné, že to nebude možné ovlivnit. 



 

 

Senátor Tomáš Jan se zeptal, proč byla vyhlášena inventarizace v dětské skupině Fafík II 
a s jakým výsledkem. 
Prof. Šimůnek sdělil, že z důvodu konce projektu Fafík II bylo nutné inventuru provést. 
Inventura byla vyhodnocena kladně. 
Dr. Šnejdrová položila dotaz, zda by si zaměstnanci mohli převést z důvodu výskytu  
COVIDU-19 část dovolené do následujícího roku. 
Prof. Šimůnek sdělil, že toto není v gesci fakulty, ale je to dáno zákoníkem práce. Není možné 
toto udělat plošně. Nastane-li překážka ze strany zaměstnance nebo zaměstnavatele, může 
zaměstnanec písemně požádat o povolení převodu časti dovolené do následujícího roku.  
 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 27. zasedání  
AS FaF UK. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za sdělení důležitých informací 
a zodpovězení dotazů senátorů. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková udělila slovo zástupkyni fakulty v AS UK, 
místopředsedkyni AS FaF UK Elišce Voříškové /členka Studijní, Legislativní a Petiční komise 
AS UK/, která senátorům předala nejdůležitější informace: 

• Informace ze Studijní komise AS UK, která zasedala 15. 9. 2020:  

– Vydáno doporučení Národně akreditačního úřadu (NAÚ), aby veškerá výuka 

probíhala prezenční formou, hybridní a distanční forma je doporučována pouze 

v případech, kdy nelze prezenční formu studia uskutečnit (např. přednášky  

nad 100 osob). Toto se týká i studentů ze Slovenska, kteří by měli být vyzváni,  

aby se prezenční výuky zúčastnili. Prorektorka prof. M. Králíčková se k prezenční 

formě studia přiklání, plošné zavedení distanční výuky by se mělo konat na základě 

aktuálního vývoje šíření epidemie a rozhodnutí příslušné KHS. 

– Hodnocení distanční výuky – studentská anketa o kvalitě a přínosu distanční výuky 

na fakultách v letním semestru 2019/2020. 

• Informace z Ediční komise AS UK, která zasedala 17. 9. 2020: 

– Propagační akce na UK v době pandemie COVID-19 – Gaudeamus bude probíhat 

distančně, tradiční akce Festival vědy bude probíhat online, Noc vědců je posunuta 

na listopad 2020 a bude probíhat prezenční formou. 

 
Slovo bylo uděleno zástupci akademické obce za FaF UK v AS UK Tomáši Janovi /předseda 
Petiční komise AS UK, člen Studijní komise AS UK a Ekonomické komise AS UK/: 

• Komise pro informační technologie AS UK – proběhne hromadné nakupování 
audiovizuální techniky v balíčcích podle typu místnosti/posluchárny. V případě 
potřeby je nutné kontaktovat bez prodlení kompetentní osobu, předsedu IT komise 
AS UK Bc. Andreje Farkaše. 

• Informace ze zasedání AS UK, které se konalo 26. 6. a 18. 9. 2020: 



 

 

– Odvolání ředitele Kolejí a menz UK Ing. Jiřího Macouna. Důvodem jeho odvolání je 

neuspokojivé vedení KaM UK. V registru smluv byly značné nedostatky, z tohoto 

důvodu proběhne velký interní audit, přičemž v AS UK vznikne vyšetřovací komise. 

– V Národním muzeu v Praze probíhá do 7. 2. 2021 výstava Sluneční králové, kterou 

připravil Egyptologický ústav Filosofické fakulty UK. 

– FHS po dlouhé a mediálně projednávané rekonstrukci otevřela novou budovu  

a oslavila tak 20 let své existence. 

– Univerzita Karlova nabízí aktivní pomoc studentům a učitelům z Běloruska.  

Rektor UK prof. Zima uvažuje o navýšení stipendií Václava Havla pro studenty  

a akademiky z postižené země.  

– Projednáván Návrh státního rozpočtu, pro VŠ je prozatím nárůst o 1 miliardu. 

Zároveň má být navýšen rozpočet na oblast vědy. 

– Následující zasedání AS UK se bude konat 23. 10. 2020 opět hybridní formou. 

 
Dotaz a odpověď: 
Senátorka dr. Hošťálková položila dotaz, jaký je maximální počet studentů na přednáškách 
podle NAÚ. 
Místopředsedkyně senátu Voříšková odpověděla, že žádný takový údaj NAÚ neuvádí, nicméně 
z RUK jsou povolené přednášky online formou pro větší skupiny studentů, někdo uvádí 50, 
někdo hovoří o 100 studentech, nicméně fixní maximální kapacita není. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK. 
 
 
6. Dílčí změna Statutu UK (č. j. 181/a/2020, UKRUK/346407/2020-1) 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková sdělila, že od Legislativní komise AS FaF UK /předseda 
komise dr. Matouš/ a Studijní komise AS FaF UK /předseda komise doc. Kučera/ byly obdrženy 
k dokumentu kladná stanoviska. Ze Studijní komise AS FaF UK i Legislativní komise AS FaF UK 
paralelně vyplynulo pouze jedno doporučení, aby členem krizového štábu byl vždy zástupce 
studentů, jak na úrovni univerzitní, tak na úrovni fakultní. Zaslané odůvodnění bylo, že za 
přítomnosti studenta bude možná lepší koordinace se studentskou obcí v případě 
mimořádných situacích. 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková otevřela diskuzi, do které se nikdo nepřihlásil, následně 
vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 15-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh dílčí novely Statutu UK (č. j. 181/a/2020, 
UKRUK/346407/2020-1). AS FaF UK na základě výsledků jednání komisí AS FaF doporučuje 
zanést do novely Statutu UK změnu v podobě zástupce studentů jako člena krizového štábu 
fakulty i univerzity. AS FaF UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu Dílčí změny Statutu UK. 
 
 
7. Dílčí změna Stipendijního řádu UK (č. j. 181/b/2020, UKRUK/346407/2020-1) 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková obdržela od Legislativní komise AS FaF UK i Studijní 
komise AS FaF UK k dokumentům kladná stanoviska, nebyly vzneseny žádné podněty, proto 



 

 

vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 15-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh dílčí novely Stipendijního řádu UK (č. j. 181/b/2020, 
UKRUK/346407/2020-1) a vyjadřuje k němu kladné stanovisko. 
 
Přijatá stanoviska AS FaF UK k návrhům dílčích změn vnitřních předpisů UK 

– Dílčí změna Statutu UK (č. j. 181/a/2020, UKRUK/346407/2020-1) 

– Dílčí změna Stipendijního řádu UK (č. j. 181/b/2020, UKRUK/346407/2020-1) 

budou zaslána v písemné i elektronické podobě Akademickému senátu UK v daném termínu. 
 
 
8. Návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  

do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia,  
do bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 
v prezenční a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního 
programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě 
studia 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková předala slovo předkladateli návrhu děkanu fakulty  
prof. Šimůnkovi. Ten sdělil, že návrh byl již dostatečně senátorům představen na zasedání 
senátu na jaře 2020 a nedošlo k žádným změnám. Senátoři proto přešli rovnou k samotnému 
hlasování, ke kterému je vyzvala předsedkyně senátu. 
Hlasování: 10-0-5 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal a schválil podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2021/2022 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia,  
do bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční  
a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního programu 
Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě studia. 
 
 
9. Návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  

do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia v anglickém 
jazyce, navazujícího magisterského studijního programu Farmaceutické vědy  
v prezenční formě studia v anglickém jazyce 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková předala slovo předkladateli návrhu děkanu fakulty  
prof. Šimůnkovi. Ten sdělil, že i tento návrh byl již dostatečně senátorům představen na jaře 
2020 a nedošlo k žádným změnám. Senátoři proto přešli rovnou k samotnému hlasování,  
ke kterému byly vyzváni. 
Hlasování: 14-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal a schválil podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2021/2022 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia 
v anglickém jazyce, navazujícího magisterského studijního programu Farmaceutické vědy  
v prezenční formě studia v anglickém jazyce. 
 
 
10. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS FaF pro skupinu tvořenou studenty bakalářského  

a magisterského studia – 2 mandáty, na volební období 1. 2. 2018 – 31. 1. 2021 
 



 

 

Akademický senát FaF v Hradci Králové UK dle čl. 6 Volebního řádu AS FaF v Hradci Králové  
ze dne 2. 6. 2017 vyhlašuje ke dni 23. 9. 2020 doplňovací volby do AS FaF UK pro skupinu 
tvořenou studenty bakalářského a magisterského studia – 2 mandáty na volební období  
1. 2. 2018 – 31. 1. 2021. Volby se uskuteční 1. 10. 2020 – 21. 10. 2020. Volby je nutné vyhlásit 
z důvodu úspěšného zakončení studia senátora Mgr. Ondřeje Keresteše a senátora  
Mgr. Josefa Kunrta. 
Hlasování: 14-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK vyhlašuje konání doplňovacích voleb do AS FaF pro funkční období  
1. 2. 2018 – 31. 1. 2021 pro skupinu tvořenou studenty bakalářského a magisterského studia 
na 2 mandáty. Volby proběhnou ve dnech 1. – 21. října 2020. Časový harmonogram voleb 
vyhlásí příslušná volební komise ze skupiny tvořené studenty bakalářského a magisterského 
studia ustavená senátorem Jakubem Mišíkem. 
 
 
11. Vyhlášení voleb do AS FaF v Hradci Králové na volební období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 

 
Akademický senát FaF v Hradci Králové UK vyhlašuje dle čl. 2 Volebního řádu AS FaF v Hradci 
Králové ze dne 22. 4. 2020 volby do AS FaF v Hradci Králové na volební období  
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. Řádné volby jsou vyhlášeny z důvodu ukončení mandátu všech 
senátorů k 31. 1. 2021. Z důvodu novelizace Volebního řádu AS FaF UK je nově třeba potvrdit 
všechny členy dílčích volebních komisí.  
 
Členy dílčí volební komise do komory akademických pracovníků byli určeni: 
Tomáš Jan 
Ing. Stanislav Klik, Ph.D. 
PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D. 
Mgr. Petr Matouš, Ph.D. 
Jakub Mišík 
 
Členy dílčí volební komise do studentské komory byli určeni: 
Mgr. Hana Kučerová 
Veronika Sovová 
Eliška Voříšková 
Isabela Whelanová 
JUDr. Jana Župčanová 
 
Všichni navržení členové dílčích volebních komisí byli předjednáni a s členstvím v komisi 
souhlasí. 
Předsedkyně senátu otevřela rozpravu, do které se přihlásil dr. Matouš /předseda Legislativní 
komise AS FaF UK/. Sdělil, že volby do AS FaF UK budou probíhat podle nového Volebního 
řádu. Hlavní změna se týká budoucí Komory akademických pracovníků, která bude volena  
ve dvou kolech.  
Do vyhlášené rozpravy se nikdo již nepřihlásil, a tak předsedkyně senátu vyzvala senátory  
k hlasování. 
Hlasování: 13-0-2 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK vyhlašuje konání voleb do Akademického senátu Farmaceutické fakulty 
Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 ve dnech 1. října – 31. prosince 
2020. Členy dílčí volební komise do komory akademických pracovníků byli určeni: Tomáš Jan, 
Ing. Stanislav Klik, Ph.D., PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D., Mgr. Petr Matouš, Ph.D.  



 

 

a Jakub Mišík. Členy dílčí volební komise do studentské komory byli určeni:  
Mgr. Hana Kučerová, Veronika Sovová, Eliška Voříšková, Isabela Whelanová  
a JUDr. Jana Župčanová. Časový harmonogram voleb stanoví a vyhlásí příslušné dílčí volební 
komise. 
 
 
12. Různé 

 

• Mgr. Matouš, Ph.D. /předseda LK AS FaF/: 
Jednací řád AS FaF v Hradci Králové – z důvodu změny legislativy začalo předsednictvo 
AS FaF UK pracovat na změně a úpravách Jednacího řádu AS FaF v Hradci Králové. 
Dokument obsahuje zapracované změny JŘ, následovat bude sbírání věcných podnětů 
od senátorů, vedení fakulty a členů LK AS FaF. Poté proběhne schůzka LK AS FaF, 
vedení fakulty a zájemců z řad senátorů, poté bude dokument zaslán na konzultaci  
do Prahy LK AS UK. Po schválení dokumentu v LK AS UK jako legislativně nezávadný, 
předloží člen senátu návrh na nový Jednací řád AS FaF v potřebných lhůtách před 
zasedáním a poté bude dokument projednáván Akademickým senátem Farmaceutické 
fakulty v Hradci Králové. 

 

• Návrh termínů konání následujících zasedání AS FaF UK: 

21. 10. 2020 

18. 11. 2020 

16. 12. 2020 

20. 1. 2021 

3. 2. 2021 

 
K navrženým termínům nebyly vzneseny žádné připomínky. Jelikož nelze v současné 
době predikovat vývoj situace ohledně šíření COVIDU-19, předsedkyně senátu  
dr. Kudláčková podotkla, že místo konání jednotlivých zasedání senátu bude včas 
oznámeno. 
Hlasování: 15-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících zasedání AS FaF UK. 

 

• Schválení zápisu z 26. zasedání AS FaF UK ze dne 24. 6. 2020. 
Hlasování: 13-0-2 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 26. zasedání AS FaF UK ze dne 24. 6. 2020. 

 

• Eliška Voříšková /místopředsedkyně senátu/ sdělila, že společně se zástupci 
Studentského sboru předali kytici Vlastě Shejbalové, vedoucí Studijního oddělení, jako 
poděkování jménem všech studentů Farmaceutické fakulty za její dosavadní práci  
na fakultě. 

 

• Předání věcného daru – předsedkyně senátu dr. Kudláčková jménem svým a jménem 
senátorů poděkovala Mgr. Matoušovi, Ph.D. za dosavadní odvedenou práci  
v AS FaF UK a předala mu věcný dar. Dr. Matouš za věcný dar poděkoval a oznámil 
senátorům a přítomným, že bude nadále vykonávat funkci předsedy LK AS FaF UK  
až do konce volebního období současného Akademického senátu. 

 



 

 

K bodu 12. Různé nebyly položeny žádné dotazy. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
 
27. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou ukončeno v 15.40 hodin. 
 

 

 

Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 

 

 

Ověřili : PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
 
  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
 
 
 
V Hradci Králové 8. října 2020 

 
 
 
 
  



 

 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 27. zasedání AS FaF UK dne 23. září 2020 
 
Usnesení 27-1: AS FaF UK schválil program 27. zasedání AS FaF UK. 
 
Usnesení 27-2: AS FaF UK schválil Zápis z hlasování per rollam ze dne 8. 9. 2020. 
 
Usnesení 27-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
Usnesení 27-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
Usnesení 27-5: AS FaF UK projednal návrh dílčí novely Statutu UK (č. j. 181/a/2020, 

UKRUK/346407/2020-1). AS FaF UK na základě výsledků jednání komisí 
AS FaF doporučuje zanést do novely Statutu UK změnu v podobě 
zástupce studentů jako člena krizového štábu fakulty i univerzity.  
AS FaF UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu Dílčí změny Statutu UK. 

 
Usnesení 27-6: AS FaF UK projednal návrh dílčí novely Stipendijního řádu UK  

(č. j. 181/b/2020, UKRUK/346407/2020-1) a vyjadřuje k němu kladné 
stanovisko. 

 
Usnesení 27-7: AS FaF UK projednal a schválil podmínky pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2021/2022 do magisterského studijního programu 
Farmacie v prezenční formě studia, do bakalářského studijního 
programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční  
a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského 
studijního programu Bioanalytická laboratorní diagnostika  
ve zdravotnictví v prezenční formě studia. 

 
Usnesení 27-8: AS FaF UK projednal a schválil podmínky pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2021/2022 do magisterského studijního programu 
Farmacie v prezenční formě studia v anglickém jazyce, navazujícího 
magisterského studijního programu Farmaceutické vědy v prezenční 
formě studia v anglickém jazyce. 

 
Usnesení 27-9: AS FaF UK vyhlašuje konání doplňovacích voleb do AS FaF pro funkční 

období 1. 2. 2018 – 31. 1. 2021 pro skupinu tvořenou studenty 
bakalářského a magisterského studia na 2 mandáty. Volby proběhnou 
ve dnech 1. – 21. října 2020. Časový harmonogram voleb vyhlásí 
příslušná volební komise ze skupiny tvořené studenty bakalářského  
a magisterského studia ustavená senátorem Jakubem Mišíkem. 

 
Usnesení 27-10: AS FaF UK vyhlašuje konání voleb do Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy pro funkční období  
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 ve dnech 1. října – 31. prosince 2020. Členy dílčí 
volební komise do komory akademických pracovníků byli určeni Tomáš 
Jan, Ing. Stanislav Klik, Ph.D., PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D., 
Mgr. Petr Matouš, Ph.D. a Jakub Mišík. Členy dílčí volební komise do 
studentské komory byli určeni Mgr. Hana Kučerová; Veronika Sovová; 
Eliška Voříšková, Isabela Whelanová a JUDr. Jana Župčanová. Časový 



 

 

harmonogram voleb stanoví a vyhlásí příslušné dílčí volební komise. 
 
Usnesení 27-11: AS FaF UK určil termín následujících zasedání AS FaF UK: 

21. 10. 2020 
18. 11. 2020 
16. 12. 2020 
20. 1. 2021 
3. 2. 2021 

 
Usnesení 27-12: AS FaF UK schválil zápis z 26. zasedání AS FaF UK konaného  

dne 24. 06. 2020. 
 
Usnesení 27-13: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 


